

## About Jones Lang LaSalle

Jones Lang LaSalle (NYSE:JLL) is a professional services and investment management firm offering specialized real estate services to clients seeking increased value by owning, occupying and investing in real estate. With annual revenue of \$3.9 billion, Jones Lang LaSalle operates in 70 countries from more than 1,000 locations worldwide. On behalf of its clients, the firm provides management and real estate outsourcing services to a property portfolio of 2.6 billion square feet and completed \$63 billion in sales, acquisitions and finance transactions in 2012. Its investment management business, LaSalle Investment Management, has \$46.3 billion of real estate assets under management. For further information, visit [www.jll.com](http://www.jll.com)

Jones Lang LaSalle has over 50 years of experience in Asia Pacific, with over 26,100 employees operating in 79 offices in 14 countries across the region. The firm was named 'Best Property Consultancy' in nine Asia Pacific countries at the International Property Awards Asia Pacific 2012, in association with HSBC, and was named the number one real estate advisory firm in Asia Pacific in the Euromoney Real Estate Awards 2012. [www.ap.joneslanglasalle.com](http://www.ap.joneslanglasalle.com)

In Greater China, the firm has approximately 1,700 professionals and 12,000 on-site staff, providing quality real estate advice and services in the areas of retail, residential, commercial, management services, project and development services and research. The firm has been serving key clients including various government agencies and developers, as well as owners of high-end residential and commercial buildings in over 80 cities across China. [www.joneslanglasalle.com.cn](http://www.joneslanglasalle.com.cn)

### 关于仲量联行

仲量联行(纽约证交所交易代码: JLL)是专注于房地产领域的专业服务和投资管理公司, 致力于为客户持有、租用或投资房地产的决策实现增值。仲量联行全球年度业务营收约 39 亿美元, 业务遍及全球 70 个国家逾 1000 个城市。2012 年仲量联行代表客户管理或提供外包服务的物业总面积逾 26 亿平方英尺, 完成的物业出售、购买和融资交易总金额达 630 亿美元。仲量联行旗下投资管理业务分支“领盛投资管理 (LaSalle Investment Management)”管理资产总值达 463 亿美元。更多信息请浏览 [www.jll.com](http://www.jll.com)

仲量联行在亚太地区开展业务超过 50 年。公司目前在亚太地区的 14 个国家拥有 79 个分公司, 员工总数超过 26,100 人。在由汇丰银行和英国皇家特许测量师学会联合举办“2012 年国际物业奖”评选中, 仲量联行摘取了亚太地区 9 个国家的“最佳房地产咨询公司”奖项。此外, 在著名的《欧洲货币》(Euromoney)杂志 2012 年房地产奖项评比中, 仲量联行被评选为亚太区最佳房地产咨询公司。 [www.ap.joneslanglasalle.com](http://www.ap.joneslanglasalle.com)

仲量联行在大中华区, 目前拥有约 1,700 名专业人员及 12,000 名驻厦员工, 所提供的专业房地产顾问及服务领域包括: 零售地产、住宅、办公楼、工业、物业管理服务、企业设施管理、投资、战略顾问、项目与开发服务以及市场研究等。在中国, 仲量联行已在超过 80 个城市为不同的政府机构、跨国公司和开发商, 以及高档住宅和商业物业的业主提供服务。 [www.joneslanglasalle.com.cn](http://www.joneslanglasalle.com.cn)